
                   Zápis z jednání školské rady ze dne 12.12. 2006

Den:  12.12. 2006                                                            Místo jednání: Rajhrad

Přítomni: Ing.Stejskal, Ing.Mateašák, , Mgr.Motlová, Bc.Hladík, 
Omluveni: Mgr.Šmerda, p.Kvarda               

Program jednání:  1. Uvítání členů ŠR
                             2. Akce na 2.pololetí školního roku
                             3. Návrh rozpočtu na rok 2007
                             4. Zpráva o hospodaření školy za rok 2006
                             5. Vánoční výstava
                             6. Diskuze
                             7. Usnesení
                             8. Závěr

1) Zahájení jednání a uvítání členů ŠR provedla Mgr.Iveta Motlová a také jednání řídila.

2) Akce na 2.pololetí školního roku:
LVK  24.02. – 03.03. 2007 – Krkonoše, Horní Maršov
Reprezentační ples školy  23.02. 2007 – hotel Voroněž
Exkurze na ÚP – 3.ročníky tříletých oborů vzdělání
Velikonoční výstava  28.03. – 08.04. 2007 – pracoviště Rajhrad
Flora Olomouc – pracoviště Rajhrad
Děčínská kotva – pracoviště Brno
Gastro Hradec Králové- duben – Cukrář-výroba
Jízda zručnosti – duben – OZS
O pohár LINDE – duben – OZS ( soutěž ve svařování)
Svářečské zkoušky – 2.ročník OZS
CERMAT – 29.03. – 29.03. 2007

      3)  Ekonomka Ing.Hanousková předložila Školské radě k projednání návrh 
           rozpočtu na  rok 2007. Vysvětlila jednotlivé paragrafy dle tabulky, kterou zpracovanou 
           zasílá  školskému úřadu. Paní ekonomka seznámila členy také s plánovanými 
           investicemi na   rok   2007.
            

4)  Zpráva o hospodaření bude předložena na příštím zasedání školské rady. Má být 
     zpracována do 15.02. 2007.



     

5)  Členové školské rady se zúčastní dne slavnostního zahájení Vánoční výstavy na 
      pracovišti Rajhrad i pracovišti Brno.

 

Usnesení: 
        7)  1. Školská rada byla seznámena s akcemi školy na 2.pololetí.
             2. Školská rada na svém jednání projednala rozpočet školy na rok 2007.
             3. Školská rada vzala na vědomí informace z jednotlivých pracovišť školy.
                 

      Přítomno 4 členů: 4 pro, 0 proti. Usnesení bylo schváleno jednoznačně.

11) Jednání ukončila Mgr.Iveta Motlová.

Zapsala: Mgr.Iveta Motlová


